
GAOS Wachtebeke 

Verslag vergadering 16/01/2018 

 

Aanwezig : Sigrid , Rudy VC , Roland DS , Romain DR , Ann DV , Christien B, Erwin D 

Verontsch : Renaat DW , Rosita R , Lia B , Bruno DS , Joke DM , Els DB , Hendrik DB 

 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering : Roland merkt op dat de toelage aan het tijdschrift 

Guatemala niet is gestort . Bij nazicht blijkt dat Paadhai evenmin de beloofde centen kreeg . 

Rudy VC vraagt na bij de ontvanger , 

 

2 Afterwork party Femma en N/Z: Femma en N/Z stellen de vraag of zij de afterwork onder de 

koepel van GAOS mogen organiseren . Dit omdat op deze manier de huurgelden voor de zaal 

kunnen omzeild worden . De aanwezige GAOS -leden stemmen daarmee in , doch onder het 

voornemen dit niet wereldkundig te maken . Het is niet de bedoeling dat elke organisator van een 

benefiet komt aankloppen bij GAOS . Ook wordt er niet vermeld dat GAOS meewerkt op de affiche 

of andere publiciteit.  

 

3 Lezing Styn Vercruysse : 

15/03/2018  deuren open 19u00 , start lezing 19.30 

Lisa Goethals ontwierp de ( heel mooie ) affiche , waarvoor dank . 

Er worden 30 affiches en 120 kaarten gedrukt . 

Sigrid handelt drukwerk verder af met Renaat , 

De affiches worden nadien verdeeld in winkels enz , Sigrid noteerde wie en welke aantallen 

– elkeen van de raad probeert 5 kaarten aan de man te brengen 

– kostprijs lezing : 400€ + verplaatsingskosten 

– Sigrid : vraagt pers en zorgt voor artikel Wawijzer ( voor 29/01) 

– Christine : verwittigt fotografen vd gemeente en publ op facebook 

Zaal klaarzetten : 

-om 18u45 , Roland , Romain , Erwin , Sigrid , Christine 

-kassa : Rosita en Christine 

-toog : Chris Coppens en Romain 

-geschenk spreker: Roland Wwinkel 

-voorwoord: Sigrid   

De aanwezigen ruimen de zaal op   

 

4 Schrijfzevrij-dag   

 

Weeral een geslaagde avond , 22 schrijvers 

10 brieven en 30 kaarten geschreven en verstuurd . 

– Volgend jaar ook het lyceum uitnodigen , dit kan via Birgit Van Bambost ( Smartschool ) 

 

5 vraag Lia ivm transport 11,11,11 materiaal 

 

De aanwezigen zijn akkoord met het antwoord dat Rosita schriftelijk formuleerde op die vraag . 
Wat de vraag van Lia betreft heb ik de opmerking dat 11.11.11 niet de enige vereniging is die voor 

activiteiten ergens anders materiaal moet ophalen. Bv. de NZ-groep heeft ook al regelmatig materiaal moeten 

afhalen in Gent. Dit zal zeker ook gelden voor andere verenigingen. Wachtebeke heeft een uitgebreid 

verenigingsleven en er worden veel activiteiten georganiseerd. Als voor één vereniging toegestaan wordt dat 

door gemeentepersoneel buiten de gemeente materiaal afgehaald wordt, heeft iedere vereniging het recht om 

dat te vragen. Wat mij betreft is het afhalen van materiaal voor verenigingen geen taak van het 

gemeentepersoneel, 

  



 

6 Financieel overzicht :  zie bijlage 

 

noot : de werkingssubsidie voor 2017 werd niet gestort door de gemeente . Rudy VC vraagt dit 

na .Sigrid doet aanvraag werkingssubsidie 2017 en 2018. 

RecordBank , waar GAOS een rekening heeft gaat op in ING-bank . De rekening wordt omgezet in 

een kosteloze LION-account .  

 

Volgende vergadering :woensdag 23 mei om 19.30 in ccw 
 


